
 

BRM.0012.8.3.2023 

 
Protokół Nr 48/2023 

z posiedzenia Komisji Oświaty i Kultury Rady Miejskiej Inowrocławia, 

odbytego w dniu  20 marca 2023 r. w Kujawskim Centrum Kultury w Inowrocławiu 

przy ul. Jana Kilińskiego 16. 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 

Czas z trwania posiedzenia  12.00 do  13.15. 

 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 
 

przewodnicząca    - Elżbieta Jardanowska, 

członkowie:     - Maria Stępniowska (spóźniła się) 

- Maria Żukowska, 

     - Waldemar Wąśniewski. 
 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

Adriana Szymanowska – Naczelnik Wydziału Kultury, Promocji i Komunikacji 

Społecznej, 

Tomasz Maliszewski - Zarządca Kujawskiego Centrum Kultury w Inowrocławiu, 

Dorota Drobnik-Stefańska – Dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej im. Jana 

Kasprowicza w Inowrocławiu. 
 

Listę obecności członków Komisji stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 
 

Posiedzenie Komisji otworzyła i prowadziła Pani Elżbieta Jardanowska – 

Przewodnicząca Komisji, która na podstawie listy obecności stwierdziła,  

że w obradach Komisji uczestniczy 3 radnych, co wobec ustalonego składu Komisji 

wynoszącego 4 osoby, stanowi kworum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji.  
 

 

Ad 2. Propozycje zmian do porządku obrad. 
 

Nie było. 
 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Propozycje zmian do porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu nr 47/2023 z posiedzenia Komisji z 20 lutego 2023 r.  

4. Sprawozdanie z działalności merytorycznej Kujawskiego Centrum Kultury  

w Inowrocławiu za 2022 r. Wizyta w Kujawskim Centrum  Kultury. 

5. Sprawozdanie z działalności merytorycznej Biblioteki Miejskiej im. Jana 

Kasprowicza w Inowrocławiu za 2022 r. 

6. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

7. Sprawy bieżące. 



2 
 

Ad 3. Przyjęcie protokołu nr 47/2023 z posiedzenia Komisji z 20 lutego 2023 r. 
 

Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za przyjęciem protokołu nr 47/2023 z 20 lutego 2023 r.? 
 

Głosowanie: za – 3, przeciw – 0, wstrz. się – 0. 

 

Ad 4. Sprawozdanie z działalności merytorycznej Kujawskiego Centrum 

Kultury w Inowrocławiu za 2022 r. Wizyta w Kujawskim Centrum  Kultury – 

stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

 

Tomasz Maliszewski - Zarządca Kujawskiego Centrum Kultury w Inowrocławiu: 

Przedstawił sprawozdanie. 

 

Elżbieta Jardanowska  – Przewodnicząca Komisji: 

Otwieram dyskusję.  

 

Maria Stępniowska – członek Komisji: 

Na jakiej zasadzie jest wspierana przez Kujawskie Centrum Kultury Orkiestra Dęta 

Inowrocławskich Kopalń Soli „SOLINO”? 

 

Tomasz Maliszewski - Zarządca Kujawskiego Centrum Kultury w Inowrocławiu: 

Jest wspierana, my opłacamy ich występy, które są zakontraktowane na wszelkie 

wydarzenia. Głównie te, które są zawiadywane przez Miasto.  

 

Maria Stępniowska – członek Komisji: 

Kto może korzystać z gadżetów np. z mapek itp.? Czy one są dla każdego, czy tylko 

dla kuracjuszy? 

 

Tomasz Maliszewski - Zarządca Kujawskiego Centrum Kultury w Inowrocławiu: 

To jest przede wszystkim dla kuracjuszy i dla osób odwiedzających Inowrocław. 

Natomiast nie sądzę, aby Inowrocławianin nie mógłby pobrać takiej mapki.  

 

Maria Stępniowska – członek Komisji: 

Czy Studio Artystyczne dla dorosłych jest tylko okazjonalnie, czy cały rok te osoby 

mogą korzystać z takiej formy zajęć?  

 

Tomasz Maliszewski - Zarządca Kujawskiego Centrum Kultury w Inowrocławiu: 

To są jednak zajęcia, więc te osoby muszą wypełnić dokumenty, że przystępują do 

takich zajęć. Jeżeli te osoby deklarują, że chcą chodzić cały rok na zajęcia to 

pobieramy opłatę, która jest minimalna ok. 20-25 zł za miesiąc. Opłata jest na zakup 

materiałów, z którymi ci ludzie pracują, i które zabierają ze sobą rzeczy, które 

wykonują. Natomiast, jeśli są to osoby zagrożone wykluczeniem, albo mające 

jakiekolwiek problemy finansowe to wystarczy, że złożą u nas oświadczenie, że nie 

są w stanie wpłacić opłaty i otrzymają taką promesę, że mogą korzystać z tych zajęć.  
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Waldemar Wąśniewski – członek Komisji: 

Czy dużo młodzieży rocznie nagrywa sobie piosenki w studio nagrań? 

 

Tomasz Maliszewski - Zarządca Kujawskiego Centrum Kultury w Inowrocławiu: 

Bardzo mało. To studio wykorzystujemy głównie do nagrań naszych wokalistów, 

dwa lub trzy razy w ciągu roku. Częściej służy do udźwiękowienia bajek, 

przedstawień tworzonych w konkretnych projektach.  

 

Elżbieta Jardanowska  – Przewodnicząca Komisji: 

1. Czy liczebność sekcji zaspakaja potrzeby Miasta? 

2. Co jest źródłem pozyskanych z zewnątrz finansów? 

3. Na czym polega  akcja „Eko od dziecka”? 

 

Tomasz Maliszewski - Zarządca Kujawskiego Centrum Kultury w Inowrocławiu: 

1. W przypadku sekcji wokalnych i tanecznych musimy robić odsiew, bardzo często  

w sekcji plastycznej. 

2. Te środki pozyskujemy tylko od sponsorów, czyli my proponujemy sponsorowi 

umieszczenie logo na plakacie, pozyskanie go, jako np. partnera jakiegoś 

wydarzenia i to są tylko tego typu  środki. A pozostałe środki na ponad 300 tysięcy 

złotych są środkami, które pozyskujemy m.in. ze sprzedaży biletów, z wynajmu 

Teatru Miejskiego itd. 

3. To jest projekt z Ratuszem, z Wydziałem Gospodarki Komunalnej, Środowiska  

i Rolnictwa, gdzie my przejęliśmy obowiązek opieki nad dziećmi w pierwszych 

latach szkoły podstawowej oraz w przedszkolach, gdzie prowadzimy u nas zajęcia 

tylko dla klas zgłoszonych do nas.  

 

Elżbieta Jardanowska  – Przewodnicząca Komisji: 

Podsumowując dyskusję uważam, że Kujawskie Centrum Kultury ma imponujący 

wpływ na życie naszego miasta i regionu poprzez zaspokajanie potrzeb obcowania  

z kulturą, rozwijanie własnych zainteresowań, poprzez uczestnictwo w sekcjach,  

w zespołach, wystawach, imprezach. Znaczenie ma również ogrom spektakli, 

koncertów, prelekcji i wykładów. Jest to bardzo bogata oferta, imponująca 

różnorodnością, skierowana do szerokiego spektrum odbiorców. Na podkreślenie 

zasługuje fakt  pozyskania zewnętrznych środków i przeznaczenie ich na różne 

projekty i wydarzenia. Gratuluję w imieniu Komisji i własnym wszystkim 

pracownikom Kujawskiego Centrum Kultury.  

 

Jeśli nie ma już chętnych do wypowiedzi to przechodzimy do głosowania. 
 

Kto z członków Komisji jest za przyjęciem Sprawozdania z działalności 

merytorycznej Kujawskiego Centrum Kultury w Inowrocławiu za 2022 r.? 
 

głosowanie:    za – 3,  przeciw –  0,  wstrzym. się – 0. 

 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia  

(Dz. Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego z 2022 r. poz. 1091), Komisja Oświaty  
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i Kultury  podjęła uchwałę nr 6/2023 w sprawie przyjęcia Sprawozdania  

z działalności merytorycznej Kujawskiego Centrum Kultury w Inowrocławiu za  

2022 r. 

 

Ad 5. Sprawozdanie z działalności merytorycznej Biblioteki Miejskiej  

im. Jana Kasprowicza w Inowrocławiu za 2022 r. – stanowi załącznik nr 3 do 

protokołu.  
 

Dorota Drobnik-Stefańska – Dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej im. Jana 

Kasprowicza w Inowrocławiu: 

Przedstawiła sprawozdanie.  
 

Elżbieta Jardanowska  – Przewodnicząca Komisji: 

Otwieram dyskusję. 

 

Maria Stępniowska – członek Komisji: 

Chciałam tylko powiedzieć, że co roku z wielką przyjemnością czytam materiały 

Biblioteki, a jeszcze z większą przyjemnością słucham Pani. Jestem pełna podziwu 

dla Pani i dla wszystkich pracowników Biblioteki. Oprócz tego, że prowadzicie tą 

działalność typowo biblioteczną to jeszcze potraficie zachęcić do innych działań 

m.in. prowadząc sekcje. Mieliśmy okazję jako Komisja gościć w połączonej 

placówce na Rąbinie. Zachwycają mnie bardzo te kąciki dla dzieci. Gratulacje.  

 

Elżbieta Jardanowska  – Przewodnicząca Komisji: 

1. Gratuluję uzyskania środków w kwocie 81.800,00 zł na działalność statutową.  

2. Po wizycie w punkcie filialnym nr 3 bardzo serdecznie gratuluję sprawności  

i bezkonfliktowości połączenia filii.  

3. Cieszę się, że zakupy dokonywane są nie tylko ze środków własnych, ale ze 

środków Ministerstwa Kultury i Dziedzictwa Narodowego.  

4. Na podkreślenie zasługuje powiększenie liczby udostępnień.  

 

Każdy z punktów bibliotecznych ma swoją tożsamość i program do niej 

dostosowany.  

Gratuluję również zastosowanych form samokształcenia i wymiany doświadczeń. 

Wśród mieszkańców miasta działalność Biblioteki odbierana jest bardzo ciepło, 

serdecznie, co dziś w dobie antyczytelniczej jest nie lada wyczynem. Również proszę 

o  przekazanie podziękowań wszystkim pracownikom Biblioteki. 

 

Jeśli nie ma już chętnych do wypowiedzi to przechodzimy do głosowania. 
 

Kto z członków Komisji jest za przyjęciem Sprawozdania z działalności 

merytorycznej Biblioteki Miejskiej im. J. Kasprowicza w Inowrocławiu za 2022 r.? 
 

głosowanie:    za – 4,  przeciw –  0,  wstrzym. się – 0. 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia  

(Dz. Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego z 2022 r. poz. 1091), Komisja Oświaty  
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i Kultury  podjęła uchwałę nr 7/2023 w sprawie przyjęcia Sprawozdania  

z działalności merytorycznej Biblioteki Miejskiej im. Jana Kasprowicza  

w Inowrocławiu za 2022 r. 

Ad 6. Sprawy wymagające opinii Komisji.  
 

Nie było.  

 

Ad 7.  Sprawy bieżące. 
 

Adriana Szymanowska – Naczelnik Wydziału Kultury, Promocji i Komunikacji 

Społecznej: 

Zwróciła się z prośbą do Komisji o wystosowanie wniosku do Starosty 

Inowrocławskiego p. Wiesławy Pawłowskiej o zwiększenie dotacji na 2023 r. na 

prowadzenie Biblioteki Miejskiej im. Jana Kasprowicza w Inowrocławiu. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodnicząca zamknęła 

posiedzenie Komisji. 

 

 
Przewodnicząca 

Komisji Oświaty i Kultury 

 

 /-/ Elżbieta Jardanowska 
 

 

Protokółowała: 
 

/-/ Monika Kozioł  

 


